
بدون عنوان

شماره پرسش: ۱۴۵۳۲

تاریخ ارسال پرسش: ۰۵:۳۲:۰۴ ۱۳۹۴/۱۰/۲۳

متن پرسش

سلام: اینکه در حوزه به برخی لقب علامه می دهند شایسته است؟ از چه جهت؟ الان لقب علامه به

آقای جوادی و مصباح می دهند. آیا این دو بزرگوار در این حد هستند؟

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: این دو بزرگوار و امثال آنها به جهت جامعیتی که دارند حقیقتاً در معارف

اسلامی علامه میباشند. موفق باشید


